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Abstract (en)
[origin: WO2017153391A1] Carbon brush arrangement (10) comprising a carbon brush (1) and a switch-off mechanism (2) that includes an
electrically insulating switch-off element (3) and a biased compression spring (4) that acts on the switch-off element (3), the carbon brush
arrangement (10) further comprising a cover (5) which is mounted on the rear side (R) of the carbon brush, the switch-off mechanism (2) being
located within a volume of the cover and preferably being integrated into the cover (5).

Abstract (de)
Kohlebürstenanordnung (10) mit einer Kohlebürste (1) und einem Abschaltorgan (2), das einen elektrisch isolierenden Abschaltkörper (3) und eine
vorgespannte, auf den Abschaltkörper (3) wirkende Druckfeder (4) aufweist, wobei die Kohlebürstenanordnung (10) einen rückseitig (R) an der
Kohlebürste angebrachten Deckel (5) aufweist, wobei das Abschaltorgan (2) innerhalb eines Deckelvolumens angeordnet ist und vorzugsweise im
Deckel (5) integriert ist.
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